
Ordföran
de 

Pia

STYRELSEN 2022
Hej på er!
Jag har varit medlem i Arvika Brukshundklubb sedan 1993,
då min första hund flyttade in. Sedan dess har jag varit
aktiv med både träning och tävling samt föreningsarbete i
olika omgångar. Jag är utbildad instruktör, suttit i
utbildning- och tävlingskommittén och hållit en mängd
olika kurser de första 10-15 åren. Under 2020 utbildade jag
mig till tävlingsledare i lydnad. 
Jag tävlar i lydnad och bruks, men har också tävlat upp
min schäfer i IGP. Även om jag brinner för tävling så är jag
mest fascinerad av olika hundars mentalitet och hur olika
de tänker. Det visar sig genom alla raser jag haft genom
åren, briard, basset, bc, boxer, malle och nu min schäfer
som jag sadlat om till svenskskydd. Ser fram emot att få
samarbeta med detta härliga gäng i styrelsen och att
försöka utveckla klubbens möjligheter till ännu mer
aktiviteter för alla.
Vi ses på klubben!


